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Abstract (en)
[origin: CA1228205A] TEXTILE SOFTENING DETERGENT COMPOSITION A textile softening detergent composition contains from 5 to 7O wgt
% surfactant, from 0.5 to 5O wgt% builder, from 1 to 2O wgt % crystalline laminated silicic acid and/ or a corresponding alkali metal silicate and
standard detergent aids. It ls characterized in that the crystalline laminated silicic acid or its alkali metal salt of the general formula M2SixO2x+1.
yH2O in which x stands for a number larger than 7.O, M stands for sodium, potassium or hydrogen, and y stands for a number of from O to 25,
shows one or more reflexes unassignable to quartz, tridymite and cristobalite in the X-ray diffraction diagram in the range of the d-values of 3.O -
4.O . 1O-8cm. Process for rinsing textiles using the crystalline laminated silic acid or its alkali metal salts as a textile softening agent.

Abstract (de)
Das weichmachende Waschmittel der Erfindung mit 5 bis 70 Gew% mindestens eines Tensids, 0,5 bis 50 Gew% mindestens eines Gerüststoffes,
1 bis 20 Gew% mindestens einer kristallinen Schichtkieselsäure und/oder eines entsprechenden Alkalisilikats sowie üblichen Waschhilfsstoffen ist
dadurch gekennzeichnet, daß die kristalline Schichtkieselsäure oder deren Alkalisalz die allgemeine Formal M2Six02x+1·yH20 hat, worin ×>7,0; M
= Na, K oder H und y = 0 bis 25 bedeuten, und im Röntgenbeugungsdiagramm im Bereich der d-Werte von 3,0 bis 4,0 · 10<-><8> cm einen oder
mehrere Reflexe aufweist, die nicht Quarz, Tridymit und Cristobalit zugeordnet werden können. Die Erfindung betrifft weiterhin die Verwendung der
kristallinen Schichtkieselsäure oder deren Alkalisalze zum Weichspülen von Textilien.
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